

代往過戶處授權書

LETTER OF AUTHORISATION TO REGISTRAR

Ref. No. : _____

客戶號碼 : _____
Client A/C No.

客戶名稱 : _____
Client Name

茲授權 貴公司代本人/吾等往過戶處為以下股票作轉名及/或轉換新股票手續。

This is to authorize your Company to change the following share certificate(s)' beneficial owner name and/or change new certificate(s) on my/our behalf in Share Registrar.

有關過戶費，每張收費港幣\$6.00 及手續費\$50.00，請即時在本人/吾等之證券戶口內扣除。

For the Registration Fee of HK\$6.00 per scrip and the handling charge of HK\$50.00, please debit my/our securities account with you immediately.

本人/吾等現授權 _____ (身份證號碼 : _____) 代表本人/吾等前往過戶處作轉名/轉股票手續。

I/We, hereby, authorize _____ (ID Card No. : _____) to change the following share certificate(s)' beneficial owner name / change certificate(s) in Share Registrar on my/our behalf.

股票編號 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股份數量 Number of Shares	證券號碼 Certificate Number	For Internal Use Only
				Scrip Fee + Handling Fee (HKD)
Total HKD :				

客戶(來人)簽署(公司蓋章)

Client(Bearer)'s Authorized Signature(s) _____ 日期 _____
(With Co. Chop)

For Internal Use Only

Settlement Signature Verified by _____ Inputted by _____ Approved by _____ Date _____	Fee <input type="checkbox"/> Client Paid by cash / cheque <input type="checkbox"/> Will be deducted from sales proceeds <input type="checkbox"/> Will be deducted from client's account <input type="checkbox"/> Waived	Account Handled by _____ Chq No. _____	CCASS A/C deposited _____ Date _____	Settlement Inputted by _____ Approved by _____ Date _____
--	--	---	---	---

日期 Date: _____

客戶存根 Client's Receipt

Ref. No. : _____

本公司謹證收到右述股票
We acknowledge receipt of the on-list
physical share certificate(s).

股票編號 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股份數量 Number of Shares	證券號碼 Certificate Number

_____ 金唐國際證券有限公司蓋章
JTI Securities Limited's Co. Chop